
GALERIJA UMJETNINA 
VUK O VAR 

Predmet: Aktivnost 
Galerije umjetnina 
u zgradi sadašnjeg 
muzeja. 

Cij. prof.dr ANTUTJ BAUER, 

po Vašim sugestijama i dogovorom od 2b, II og. da se 

nastavi djelovanjem i radom galerije kao i svim pripremama za 

kontaktiranje i suradnju aler%jama u sijek i Vinkovcima 

ovih dana sam uz VaŠu sulasnost unnio slijedeče: 

I.-Posjetio sam Galeriju u Osijeku te uobovoriu • da po-

stav izložoe slikara slavonske podružnice, koja se sada na-

lazi u Somboru a traje do 5 ožujka og. prebacim u povratku 

kompletnu u Vukovar. Popis izla ača i eksponata vidljiv je 

iz kataloga koji Vam dostavljam u prilogu. 

Kako se radi o trinaestorici autora i trideset tri eksponata 

predlažemo da se izložba, s obzirom na mali prostor u 

im prostorijama muzeja, postavi u Omladinskom Domu /stara poš-

ta/ ul. V. Nazora. 

Za ovu izložbu štampali bi u nabem standardnom formatu katalog 

kao i prigodan plakat, koji bi bio polijepljen na sva vidna 

mjesta u gradu a taLodjer bi dali i ostalu publikaciju preko 

radija i novina.Kako se u ovum sluČaju radi o 31avonskim akad. 

slikarimai koji izlažu po prvi puta kao organizirana podružnica 

uVukovaru a kroz suradnju Galerije, publikacija je nephodna. 

2.-Sa direktorom Vinkovačke Galerije drugom B. Kopičem 

izmijenjao sam ovih dana pusjete te sriio opširnije raz6ovarali 

o budućoj suradnji, kojom je on neobično zadovoljan i zaintere,-. 

siran. Kao ± Vi smatra da likovni život na ovorn djelu Slavonije 

bude iniciran izriČito kroz galerije u Lsijeku l Vukovaru i Vin 

kovcima. Uovom smislu, a Što je dogovoreno i sa V8ma, drug Kopič 

i ja razgovarall smo sa drugom predsjednikom i. Koprtlom. U ne-

vezanom i neslužbenom tonul kod mene u stanu, zaključio sam 

pozitivno raspoložen stav i dobru volju druga predsjednika da 

podrži nastojanja oko Što skorijeg i podpunijeg rada Vukovarske 

Galerije i oživljavanja likovnog života u gradu. 
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3.-Sastanak sa zainteresiranim forumima o likovnom životu 

radu galerija na našem kotaru, o kojem smo sektgovorili sme 

da bude polovinom ožujka a mislim da bi to bilo najbolje i naj 

svrsishodnije kada bude izložba Slavonaca u Vukovaru. Ukoliko 

se slažete javite, kaxo bi Vas točno mogli obavijestiti o datumu 

kao i dogovoriti se o sadrZaju sastanka. 

4.- Utoku sam kontakata sa dru6omKonjović Jovicom predsje-

dnikom kluba "7" i upravo danas u 17 sati pozvan sam na sastanak 

upravnog odbora kluba te ču nastojati,kako ste savjetovali l da u 

utanačimo neke oblike suradnje izmedju Galerije i kluba "7" 

a koja de se očitovati u predavanjim iz oblasti likov. umjet-

nosti kao i populariziranju Galerije umjetnina u Vukovaru. 

5.- Uzgradi muzeja u novo saniranimprostorijama na I. katu 

postavili smo izvjesni broj slika iznfundusa galerijen kako je 

dogovoreno a popis izloženih eksponata dostavljam Vam u prilogu 

Za ovu priliku očekujemo najhitnije Vaš uvodni članak za novi-

ne o nastavku rada Galerije„ koji ste napisali i ostao je kod 

Vas na stolu kao i pismo za druga Brlošič Stjepana. 

Gosp. Bauer nuzgred Vas molim,ako Vam ne pričinjgva poteškoču lda 

pisma u vezi rada sa Galerijom ša14jete u kopiji za mene jer 

Zelim imati pregled korespodencije I naŠeg suradjivanja. 

Spoštovanjem 

U Vukovaru 27.11 1966 / • 

^ 
adimir/ 


